
Beste John, 
  
Ik wil namens de PvdA-fractie in de Raadsvergadering van 6 febr.  enkele mondelinge vragen aan het 
College stellen naar aanleiding van het onlangs gesloten Lokaal Sociaal Akkoord tussen gemeente en 
de BBR. 
  
Het Sociaal Akkoord zet voornemens uit 2016 nu om in een concreet activiteitenplan. Mijn fractie 
heeft de afgelopen 2 jaar herhaaldelijk om informatie over de voortgang gevraagd, omdat het hier 
gaat om inspanningen ten behoeve van inwoners met een afstand tot de arbeidsmarkt.  Nu ligt er 
dus aan het einde van deze Collegeperiode een concreet plan. Dat is mooi, maar het had wat de 
PvdA betreft eerder gekund.  
  
In het persbericht van de gemeente lezen we dat in de komende 3 jaar diverse activiteiten worden 
uitgevoerd met meetbare opbrengsten in 2018 en 2019. 
  
Gezien de zojuist geschetste voorgeschiedenis wil ik het College 3 vragen stellen: 

- Kan de Raad de inhoud van het Sociaal Akkoord inzien? Er worden enkele vb. in het 
persbericht genoemd, maar de website van het WSP levert geen nadere info.  

- Kunt u toezeggen dat in december van dit jaar de opbrengsten van 2018 worden 
gerapporteerd aan de Raad? Dit heeft alleen zin, als we ook de inhoud van het Akkoord 
kennen. 

- Heeft de inhoud  van het Sociale Akkoord nog geleid tot accentverschuivingen in het 
activiteitenplan van de Rode Loper, juist ook om werkgevers te ondersteunen? 

  
Wil van Nunen 
 


